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Raadsvoorstel Uitgangspunten basisregeling Omgevingsplan 

- In hoeverre zijn de uitgangspunten die hier nu voorliggen pure 
‘Rijswijkse’ keuzes? Zijn er andere gemeenten die vanuit dezelfde 
uitgangspunten te werk gaan? Het voorstel geeft aan dat de 
systematiek en de voorbeeldregels van de VNG worden gevolgd. Is 
daar in dit raadsvoorstel op punten van afgeweken of zijn bepaalde 
punten uit deze regels van de VNG niet gekozen voor dit 
raadsvoorstel? 

- Met betrekking tot voorstel 4, regels direct in het omgevingsplan in 
plaats van een vergunning, de vraag of nog wel (actieve of reactieve) 
controle plaatsvindt of daadwerkelijk geen vergunning nodig was? 
Dezelfde vraag geldt voor voorstel 7, het handhaven specifieke 
zorgplicht. Wordt hier actief gemonitord of burgers/bedrijven zich hier 
ook aan houden? 

- Onder het kopje ‘communicatie’ wordt aangegeven dat het platform 
Samen.Rijswijk.nl wordt gebruikt om mensen te informeren. We 
hebben gezien dat er al enquêtes uitstaan, maar ook begrepen dat 
sommige mensen de vragen wat sturend vinden (bijv. bij sommige 
punten maar twee opties krijgen die naar dezelfde uitkomst 
redeneren). Herkent de wethouder dit beeld? 

 


